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高二会考作文范文英语 第一篇1. slide on a banana skin在香蕉皮上滑倒2. bump into someone else撞到别人3. round a corner在拐角处4. fall down掉下5. be crue...
高二会考作文范文英语 第一篇
1. slide on a banana skin在香蕉皮上滑倒
2. bump into someone else撞到别人
3. round a corner在拐角处
4. fall down掉下
5. be cruel to …对…残忍
6. at times有时,常常
7. be content with对…满意
8. badly off(worse off) 贫困
9. astonish us with the deep feelings
用深厚的感情打动…
10. be born in poverty出生贫寒
11. become famous for变的有名
12. a particular from of acting一种特殊表演方式
13. his entertaining silent movies他滑稽无声电影
14. be well-known throughout the world举世闻名
15. wear worn-out shoes穿着破鞋子
16. carry a walking stick拿着手杖
17. a social failure一个社会生活中的失败分子
18. overcome difficulties克服困难
19. be unkind to sb对…不好
20. a boiled shoe煮熟的鞋子
21. the problem facing sb面对某人的问题
22. thousands of成千上万
23. rush there in search of冲向…寻找…
24. fortunate enough足够幸运
25. pick up拾起…/接某人
26. be caught in a snowstorm遭遇到暴风雪
be caught on被…钩住
27. on the edge of a mountain在大山边缘
28. pick out挑出
29. cut off切断,隔绝…
30. as if似乎,好象
31. eat every mouthful with great enjoyment
每口都吃得津津有味
32. star in主演…
33. his lifetime outstanding work
他终生杰出的工作
34. be buried in被埋葬在…
35. knock into撞到…
36. think it funny to…觉得滑稽…
37. play on words说俏皮话
38. treat it as a question把…当作一个问题
39. an answer to the question问题的答案
40. go camping去露营
41. in a mountainous area在山区
42. in the open air在户外
43. look up at the stars抬头看着星星
44. how vast the sky is 天空多么广阔
45. try a third time又试了一次
46. pay special attention to特别注意…
47. bring out the humorous meaning
指出/阐明幽默的意思
48. turn into变成…
49. improve your English vocabulary
扩大英语词汇量
50. a sense of success成功感,成就感
高二会考作文范文英语 第二篇
It is known to us all that some students cheat in examinations atschool.
As students, we often take examinations at school, but sometimes we havetoo many examinations which are too difficult for us. On the other hand, some ofus are lazy and don\'t work hard at their lessons. So when taking examinations,they sometimes cheat in order to get better results to please their parents andteachers.
In my opinion, it is wrong to cheat in examinations because it breaks therules of schools. We students should be honest and try to get good results bystudying hard instead of cheating in examinations. What\'s more, we shouldimprove our study methods and get well prepared for examinations.
高二会考作文范文英语 第三篇
No bigger than a grain of rice and embedded beneath a person’s skin, the computer identifying chips will be the future ID card someday.
ID cards are easy to counterfeit while the chips are extremely hard to remove or fake. In addition, the chip has no power supply; rather, it has a millimeter-long magnetic coil that is activated when a scanning device is running across the skin above it. A tiny transmitter on the chip sends out the data. But without the scanning device the chip can’t be read. By limiting the use of scanners can people control what the technology is used for. airports, nuclear plants and other high-security facilities to avoid the problem of negligence on the part of security guards. Other uses include satellite tracking of an inpidual’s energy movement to the storage data such as medical records. So it’s good news for those who are afraid of being kidnapped, requiring paramedical services or suffering from serious allergies. Besides, with chips which can be implanted into animals being made, owners can find the lost pets with ease.
Have you lost your ID card? No, it’s still in your body.
高二会考作文范文英语 第四篇
When we are feeling sick and lying in bed, is parents will take care of us; When we test sent, it is parents encourage us; When we made a mistake, it is the parents\' education in the us to correct our mistakes...
Thank my parents when I was frustrated, encouraged me, comfort me, give me courage, let me set up confidence to face the difficulties bravely. Remember a math test, I only got eighty points. I returned home, sadly homework also do bad, eat not sweet. Mom saw my abnormal, kindly ask me why sat by my side. I YiWuYiShiBa exam told his mother the truth, I didn\'t expect that my mother did not criticize me, instead, comfort I said: xxxgood kid, a failure is not equal to yourself is not good, do you want to analysis the reason, well know where mistakes, this is progress.xxx Listen to the mother, I feel much more relaxed.
Have words to say well xxxwho made the heart-inch grass, at a three chunhuixxx. Therefore, in order to repay hard raising my parents, I must study hard now, when I grow up, find a good job, let parents abetted. Parents paid for me, I will thank you ten times, one hundred times, return them, let them give valuable.
高二会考作文范文英语 第五篇
It\'s a quiet room away from the street. There is a big bed in the the bed,there is a big window. Besides the window,there is a desk..You can work course,there is a chair in front of the the middle of the room,there is a round table. When your friends come to visit you,you can have tea and have a chat around it. That will be fun. There is a shoe rack at the end of the bed. I think you\'ll like it. On the wall, you can see some photo you put some pictures or your photos in it, that will be nice. There are two lights in the room. One is on the desk and the other is over the bed.
The price is $500 per month,$5000 per you want to hire this room,please contact Mr Smith and the telephone number is 12345678.
高二会考作文范文英语 第六篇
The summer holiday came, and my family decided to go to the Qinhuang Island to spend a few days there. On the first day of our trip, we climbed up the hill called Xifeng, which is near the coast. You can’t imagine how wonderful the view was from the top of Xifeng. Here was an overall picture of the small town. We saw lots of white buildings with red roofs among big green trees. There was the vast sea with many little green islands on it.
The next day we got up early and went excitedly to the beach near the hotel to watch the sun rising. We looked to the east. The clouds were reddish and then turned bright red. Soon the sun slowly showed half of her sky around the sun was very bright and suddenly the sun had a leap from the sea and her full face appeared with golden rays setting out. The sea looked as if it was covered with red silk. The sight was so beautiful that we would never forget it.
Not only is the scenery beautiful there, but the people there are very friendly. We also bought many things, such as necklaces, shells and a lot of sea food.
To our disappointment, we had to leave the island. But we’ll always remember this trip and the people there.
高二会考作文范文英语 第七篇
Yesterday,I went to have a picnic with my old dated with each other several days we were all expecting the day\'s come. At last, the excited day came. We went to the part where we have decided to have the picnic. During the picnic ,we talked with each other,played games,and so on. On balance, I had a nice day and I will never forget it is so happy in the picnic and we remaided so many pleasures things in our childhood.
2we had a picnic in fall last year. first we climbed to the top of the hill. we saw many pupils there. we talked ,laughed and played together. then at picnic time, we shared our food .we saw a beautiful stream near by. but there was much rubbish in it. that\'s a pity .we thought we should tell the people to protect our living environment. so after our picnic, we put up several signs near the stream. we wrote xxxplease keep the stream clean and beautifulxxx on the signs. time to go home, we said goodbye each other and we made an appointment of next year.. on our way home, we all thought that\'s a very interesting picnic.
高二会考作文范文英语 第八篇
I always dream about returning to the past. As many people say childhood is the happiest and easiest time in one’s life.
我一直梦想着回到过去。许多人说，童年在我们的生命中是最快乐的，也是过的最快的。
Children show you their true emotions. They know what is compassion and what is tolerance better than adults. In their world all real thoughts are presented. They may easily have different opinions with others but they never understand what is animosity. They enjoy making friends but they never think about making social communication net. Every child talks from the bottom of his heart without evil plans hidden and never intrigues against each other. Only in children’s way can adults make our life simple more real and more enjoyable.
I wish everyone’s heart would keep as innocent and lovely as they ever did in their childhood. Then the walls between our hearts can be broken down and the world would be a better place to live in.
我希望每个人的心都会保持他们曾经拥有的童年时期的天真可爱。然后，横在人们心中的心墙会坍塌，世界将是一个更好的住所。
高二会考作文范文英语 第九篇
Since we go to school, we are taught that no pain, no gain, it means that if people want to be successful, they must work hard. But the truth is that not everyone can get what they want, even they work hard so much, but if working hard does not bring success, why should they still need to work hard. In my opinion, working hard doesn’t mean the person can success certainly, success needs more factors, like the time, the luck and other things. There is no doubt that if the person does not work hard and fight for his goal, there is no way for him to get what he wants. Some actors start their career at the very young age, when they are also 40, they become famous suddenly, if they give up, they can’t be waiting for their reputation. So working hard, there is much chance to get succeed.
当我们上学，总是被教育没有付出就没有收获，这意味着如果人们想要成功，他们必须努力工作。但是事实上，并不是每个人都可以得到他们想要的，即使他们很努力的工作，但是如果付出没有带来成功，为什么人们还要努力工作呢。在我看来，努力工作并不意味着人们一定可以成功，成功需要更多的因素，比如时间，运气和其他等等。毫无疑问，如果人们不付出，不为目标奋斗的话，他想得到的东西就无法触及。一些演员很早就出道，当他们接近40岁的时候才开始瞬间爆红，如果放弃了，他们就等不到成功那天。因此，努力工作，就很有机会成功。
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In China, students work so hard, they study day and night, for the purpose of getting the high mark, so that they can go to a better school, which will bring them more promising future. To get the study time as more as possible, some students move their books to the study room, they want to occupy the seat, so they put a lot of books as the sign that the seat has been taken by someone, other people can’t take this seat. In my opinion, studying hard is a good thing, working hard will lead people to success, while taking the seat for a long time is not a civilized behavior. It is a kind of wasting resource, when students are not here, but the seats are empty, they should be left for other students to study.
在中国，学生很努力学习，他们白天和晚上都在学习，只为了得到更高的分数，这样他们就可以进入到更好地学校，能给他们带来更加光明的前途。为了尽可能地更多时间学习，一些学生把他们的书本搬到了自习室，他们想要占位置，所以他们放了很多书，作为位置已被人占有的象征，别人不能做这个位置。在我看来，努力学习是一件好事，努力工作能让人们成功，但是长时间的占据位置不是文明的行为。这有点浪费资源，当学生不在学习时候，位置也是空的，他们应该把位置让给别的学生来学习。
高二会考作文范文英语 第十篇
The fifteenth day of the first arrived, my family and I go to the lantern.
Can be busy in the street, people mountain people sea. At seven o \'clock is very to, start with fireworks, xxxbang...xxx Voice rings, the fireworks are green, red, yellow, purple, colorful, colorful. Look, a xxxsuper-sizedxxx fireworks fly the sky, and then with a roar, and fireworks sprayed out of the little one was full of the sky, sometimes like a bauhinia, sometimes like a chrysanthemum. Some township, bine... xxxBang! Bangxxx rang again, and some bread with a small bee in fireworks, after the blast, emit the light of fireflies. The colorful decorated enveloped the entire lijin county. See gold waterfall flows down, every gold falls and shiny golden flowers covered with earth. As the tang dynasty poet li bai have cloud: xxxplunges three thousand feet, suspected galaxy nine days.xxx
高二会考作文范文英语 第十一篇
The dream is something that the people of the whole country have in common. In the darkness, a lamp that lights up is a dream.
How can a person not dream? No dream, there is no goal of struggle; no dream, life plain water. I do not know why, but do not know why. In fact, there is a dream is not difficult, as a successor to the twenty-first century, as the hope of the motherland, to set up a lofty ideals.
September 1, , is the beginning of a new school year. I and my school students watched by the Central Television and the Ministry of Education recorded with the “first class”. This year, “the first lesson” theme is “my dream dream of China.”
What is the dream? Is the idea of a dream, or the idea of my own action? I have been on the “dream” of the word know nothing, until you see the “first class”, I understand ... ...
Star is still brilliant, passion is still burning. Because there is a dream, so we exist, the dream is a long process, only a sprint of the fierce, is running endless meters long; waiting for the harvest, can only get zero dead branches and leaves, so there is a dream We must practice for their own dreams in practice, adhere to the dream, to achieve the dream.
Standing at the foot of the Great Wall, we have endless words, looking at the vast clouds, we seem to want to say to the Great Wall: my - China dream! Look at the looming housing, watching the distant lights still blurred Light, do you want to cry loudly: I have a dream, there is a beautiful dream? This is the heart of the heart of the cry, which is from the heart of the voice, which is from the heart of passion!
高二会考作文范文英语 第十二篇
With the improvement of living level, the goods\' package have become more and more complicated and exaggerated. Thus, the phenomenon of the excessive packaging is common around us. Such as Mid-autumn moon cakes. But what factors contribute to this phenomenon?
Firstly, as we all know, a large number of markets and stores think that goods which are well-decorated could attract consumers and inspire consumers to purchase goods. So they can earn more money. Secondly, consumers hold the idea that the more elegant the goods look, the better quality of the commodity is. What\'s more, the government didn\'t make relevant rules to prevent this phenomenon.
Personally speaking, excessive packaging has a bad influence on our environment, which also wastes precious resources. So we should increase our awareness of consuming and save rare resources. At the same time, some useful measures should be taken by the government. It\'s high time we took action to prevent this situation. Only in this way can we put an end to this trend.
高二会考作文范文英语 第十三篇
这是我最好的遇见，但我不知道它会不会离去，而我最适合的遇见，才会是最长久的遇见。
我不知道是不是一切都有安排，我想，若是一切都是安排好的，那么世界就要考究我吧。我这一天的努力会成为什么?我不知道，因为不是所有的付出都会有回报，不是所有的真心都会换来相应的回复。这让我很难过，忽然回想起从前我好像好想也曾被辜负过，也曾辜负过谁。
那年，我大概是十一二岁吧，还是一个冲动莽撞的小女孩，有一个好朋友，一见投缘。我们害怕离开后忘记了彼此，约定后来一定要联系彼此，但是不巧，手机被偷，号码没有了。为此，我伤心了好久，心心念念地向她家亲戚问了她的联系方式，电话那头却传来：“谁?不认识，你打错啦。”我不知道，约好的，怎么会那么脆弱地忘记，那么轻松地消失了。
也有一个人，是我从小的玩伴，但因为不在一个初中，我们三年未见，所幸，高中在一起。我与他的再遇第一次，是在她寝室，她放下了原来束着的头发，我也长了一额头的痘痘，但我们就一眼，认出了彼此。她不是我最好的朋友，但是我们可以十年相随。
一切或许不是最满意的安排，但是，那是最，好的，最适合的。在失望中的，在伤痛中的人们，都振作吧，一切都会好起来的。最好的不是最满意的，而是最适合的。
我没有遇见海洋，没有遇见山风，没有见过荷兰的风车，没有繁华的街市，但我有遇见一支溪流，清澈而温柔，我见过寒风，它挥手解开了系着枯叶的绳索，我见过山头的夕阳没入雾里，我见过竹林深处鸟鸣声声。我没见过好多，但也见过好多，世界没有给我的，命运会以另一种方式给你。
感谢世间一切给予的遇见，存在的，就是合理的，就是最好的。适合的，才会是一直的，长久的，它不会一见轻诺，它是天长地久。
爱你所有的，对未有的.保持憧憬。感谢为我量身定做地所有遇见。
高二会考作文范文英语 第十四篇
This summer holiday, I had travelled to Hong Kong with many other students. We went to Hong Kong by plane. Hong Kong is very small, but there are many people living there.
In Hong Kong, all of the buildings are very tall. There are lots of shops there and you can go shopping until about 11:00 at night. In Hong Kong, things are very expensive, so we only bought a few souvenirs.
We went to lots of places, such as the Avenue of Stars and Ocean Park. I like Ocean Park best. The park is very big. Sitting in the cable car, you can see two hills, lots of different flowers and the sea. Some students were afraid of sitting in the cable car!
We stayed in the Shu Ren College. There are many big trees around it. We had meals in the restaurants, but I didnt like the food.
Hong Kong is very beautiful. I like Hong Kong and I hope to go there again some day
中文翻译：
这个暑假,我和许多其他学生前往香港。我们乘飞机去了香港。香港很小,但有很多人住在那里。
在香港,所有的建筑物都很高。那里有很多商店,你可以购物直到晚上11点左右。香港的东西非常昂贵,所以我们只买了一些纪念品。
我们去了很多地方,如星光大道和海洋公园。我最喜欢海洋公园。公园非常大。坐在缆车,您可以看到两座小山,很多不同的鲜花和大海。一些学生害怕坐在缆车!
高二会考作文范文英语 第十五篇
.语法
情态动词
定义:
情态动词是一种本身有一定的词义,但要与动词原形及其被动语态一起使用，给谓语动词增添情态色彩，表示说话人对有关行为或事物的态度和看法，认为其可能、应该或必要等。
情态动词后面加动词原形。
分类：
情态动词有四类：
①只做情态动词：must,can(could),may(might),ought to
②可做情态动词又可做实义动词：need,dare
③可做情态动词又可做助动词：shall(should),will(would)
④具有情态动词特征：have(had,has) to,used to
位置:
情态动词在句中放在谓语动词之前, 谓语动词前若有助动词,则在助动词之前,疑问句中, 情态动词则在主语之前。
特点：
情态动词无人称和数的变化, 情态动词后面跟的动词需用原形,否定式构成是在情态动词后面加 “not”。 个别情态动词有现在式和过去式两种形式, 过去式用来表达更加客气, 委婉的语气, 时态性不强, 可用于过去，现在或将来。情态动词属非及物动词，故没有被动语态。
基本助动词与情态助动词最主要的区别之一是，基本助动词本身没有词义，而情态助动词则有自己的词义，能表示说话人对有关动作或状态的看法，或表示主观设想。
除此之外，情态助动词还有如下词法和句法特征：
1) 除ought和used以外，其他情态动词后面只能接不带to的不定式。如果我们把ought to和used to看做是固定词组的话，那么，所有情态动词无一例外地只能接不带to的不定式。
2) 情态助动词在限定动词词组总是位居第一。
3) 情态助动词用于第三人称单数现在时的时候，没有词形变化，即其词尾无-s形式。
4) 情态动词没有非限定形式，即没有不定式和分词形式，也没有相应的动名词。
5) 情态助动词的“时”的形式并不是时间区别的主要标志。在不少场合，情态助动词的现在时和过去时形式都可以表示现在、过去或将来时间。
6) 情态助动词之间是相互排斥的，即在一个限定动词词组中只能出现一个情态助动词，但有时却可以与have和be基本助动词连用。
首先它是动词，而且不同于行为动词，行为动词表示的是可以通过行为来表达的动作(如写，读，跑)，而情态动词只是表达的一种想法(如能，也许，敢)。
用法是：情态动词+行为动词原形
情态动词是一种本身有一定的词义,表示说话人的情绪,态度或语气的动词,但不能单独作谓语, 只能和其他动词原形构成谓语。
情态动词数量不多,但用途广泛,主要有下列:
can (could), may (might), must, need, ought to, dare (dared), shall (should), will (would),have (to) ,had better.
高二会考作文范文英语 第十六篇
When you are reading something in English, you may often come across a new word. What＇s the best way to know it?
You may look it up in an English-Chinese Dictionary. It will tell you a lot about the word, the pronunciation, the part of speech, the Chinese meaning and also how to use this word.
But how can you find it in the dictionai＇y both quickly and correctly7 First, all the English words are arranged in the＇alphabetical order. In the dictionary you can first see the words beginning with the letter A, then B, C, D, E,... That means, if there are two,words xxxdesertxxx and xxxpullxxx, xxxdesertxxx will be certainly before xxxpullxxx. Then if there are two words both beginning with the same letter, you may lo0k at the second letter. Then the third, the fourth, ... For example,xxxpardonxxx is before xxxploughxxx, xxxjudgexxx before xxxjustxxx,etc.
Do you understand how to look up a word in dictionary?
The dictionary will be your: good friend. I hope you＇ll use it as often as possible in your English learning.
高二会考作文范文英语 第十七篇
一、重点单词及词组
1)starve
2)plenty
3)satisfy
4)harm
5)play a trick on sb
6)memory
7)admire
8)look forward to
9)take place
10)Apologize
11)set off
12)as though
二、句子讲解
1、Festivals are meant to celebrate important times of year.节日是专门用来庆祝一年的重要时刻的。
2、Discuss when they take place,what they celebrate and what people do at that time.讨论它们(中国节日)是什么时间举行，庆祝的是什么事件，人们在那天做什么事。
3....who might return either to help or to do harm.??(祖先们)有可能回到世上(给人们)提供帮助，也有可能带来危害。
4....people should go to clean graves and light incense in memory of their ancestors.??人们要扫墓、烧香，以缅怀祖先。
5....because they think that this will lead the ancestors back to earth.??因为他们认为这样做将会把祖先引回到世上。
6....the leader who helped gain Indias independence from Britain.??帮助印度从英国手中赢得独立的领导。
let us enjoy life,be proud of our customs and forget our work for a little while.节日让我们享受生活、以我们的习俗而自豪并且让我们暂时忘掉工作。
she didnt turn up.但她没来。
would drown his sadness in coffee.他将把他的悲伤淹没在咖啡里。
10....he was not going to hold his breath for her to apologize.他不再凝神静气等着她道歉。
语法知识
本单元的重点语法知识是情态动词，情态动词是一种本身有一定的词义,但要与动词原形及其被动语态一起使用，给谓语动词增添情态色彩，表示说话人对有关行为或事物的态度和看法，认为其可能、应该或必要等。情态动词的分类、特点、用法。
四、基础复习题
traveled around the country g________ facts about folk songs.
man said he would rather s________ than betray for food.
o________of the custom is unknown.
have g________ rich experience in these years.
school a_________Tom for his good work.
高二会考作文范文英语 第十八篇
Now I am a middle school student, and I have some experience on study. I think a good plan is the most important.
In the middle school, there are a lot of things to do every day. So you must have a plan to help you do all the things.
First, a plan can help you save much time. It makes you know which must be done first and which can be done second. It makes you very clear in doing things.
Second, a plan can help you do things better. A good order of doing things makes you happier and relaxed. You can do things quickly and happily and you will be interested in everything you do and want to do more.
Third, all kinds of small plans will help you know how to make a big plan a life study plan. So if you want to make your life better and better, you should plan all the things you will do, and at last make a good plan for your life.
一个好计划
我是一名中学生，我在学习上有一定的经验。我认为一个好的计划是最重要的。
在中学，每一天有很多事情要做。所以你必须要有一个计划来帮助你计划做所有的事情。
首先，一个计划可以帮你节省很多时间。它让你知道什么是必须要做的，什么是可以待会做的。这让你很清楚的知道自己要做的事。
第二，一个计划可以帮助你做的更好。一个好的做事情的顺序能让你更加快乐和放松。你可以很快地做完事，你将对你所做的一切和想做的事情更感兴趣。
第三，各种小的计划将帮助你知道如何做一个大计划，一个终生的学习计划。所以，如果你想让你的生活过得更好，你应该计划所有的事情，你会做什么，最后为你的生活做出一个很好的计划。
高二会考作文范文英语 第十九篇
放下手机 Put Down Smart Phone
With the development of technology, today we live in the world with high technology. People seem to can’t live without computer and smart phone, once they don’t have smart phone at hand for a while, the seem to be lost and feel something miss in their life. When I talk to my friends at table, I find them always play smart phones or check on the text all the time. Though we sit face to face, the distance between us is so far. The high technology brings isolation between people. Some people don’t often visit their parents and friends, for they believe that a call can solve all the things. Communication in face to face is far more important than a call. It is time for some people to put down their smart phones for a while when they are communicating to others.
随着技术的发展,今天我们生活在一个高技术的时代。似乎人们的生活离不开电脑和智能手机,一旦智能手机不在手上,他们似乎感到失落,感觉到有东西缺失在他们的生活中。当我和朋友们吃饭时 ,我发现他们总是在玩智能手机，或者在检查信息。虽然我们面对面坐着,但是我们之间的距离是如此的遥远。高科技带给人们带来了隔离。有些人不经常看望他们的父母和朋友,因为他们相信一个电话能解决所有的事情。面对面的交流比电话更重要。是时候对一些人来说去放下手中的智能手机一会，当他们在和别人交流的时候。
高二会考作文范文英语 第二十篇
I always dream about returning to the past. As many people say, childhood is the happiest and easiest time in one’s life.
Children show you their true emotions. They know what is compassion and what is tolerance better than adults. In their world, all real thoughts are presented. They may easily have different opinions with others, but they never understand what is animosity. They enjoy making friends but they never think about making social communication net. Every child talks from the bottom of his heart without evil plans hidden and never intrigues against each other. Only in children’s way can adults make our life simple, more real and more enjoyable.
I wish everyone’s heart would keep as innocent and lovely as they ever did in their childhood. Then, the walls between our hearts can be broken down and the world would be a better place to live in.
我总是梦想着回到过去。许多人说，童年在一个人的生活中是一生中最快乐和最简单的时间。
我希望每个人的心都会让他们曾在他们的童年的天真可爱。然后，我们心中的墙被击碎，世界将会更美好。
高二会考作文范文英语 第二十一篇
回答反义疑问句时，若事实是肯定的，用yes回答;若事实是否定的，就用no来回答。例如：Let’s go swimming，shall we?Yes，let’s go。
祈使句的反义疑问句
(1)祈使句的反义疑问部分为肯定形式，要用shall，will。如：Pass me the book，will you?
(2)Let’s表示第一人称的祈使句，反义疑问句为“Shall we?”。如：Let’s go for a walk，shall we?
(3)Let me和Let us 表示第二人称的祈使句，反义疑问句为“will you?”。如：Let us go for a walk，will you?
(4)其它行为动词引起的祈使句，无论其陈述部分是否定还是肯定的祈使句，多用“will you?”，表一种客气的语气。如：Listen to me，will you?
但在肯定的祈使句后有时也用“won’t you?”表“提醒对方注意”或表“邀请”。如：Have a cup of coffee，won’t you?
祈使句的反义疑问句形式
(1)Let\'s表示说话人向对方提出建议，简短问句的主语用we表示，问句用shall we或shan\'t we。如：Let\'s have a cup of tea,shall we(shan\'t we)
(2)Let me或 Let us表示听话人提出请求，问句用will you或won\'t you.如：Let me have a rest,will you(won\'t you).
注意：回答Let\'s～的反义疑问句句型时，肯定时用Yes，let\'s.否定时用NO，let\'s not.
(3)其它的祈使句后可以加一个简短问句，使语气变得客气一些.如：Have a rest,will you.
基本类型
在祈使句后面跟反义疑问句，主要有以下几种类型：
1.用will you
Keep that door closed,will you?你让那门关着好吗?
Serve out the rice,will you?你来给大家盛饭，好吗?
2.用won’t you
Drive carefully,won\'t you?开车要小心些，好吗?
3.用would you
Come this way,would you?请您走这边，好吗?
Open a window,would you?你打开一扇窗，好不好?
高二会考作文范文英语 第二十二篇
No bigger than a grain of rice and embedded beneath a persons skin, the computer identifying chips will be the future ID card someday.
ID cards are easy to counterfeit while the chips are extremely hard to remove or fake. In addition, the chip has no power supply; rather, it has a millimeter-long magnetic coil that is activated when a scanning device is running across the skin above it. A tiny transmitter on the chip sends out the data. But without the scanning device the chip cant be read. By limiting the use of scanners can people control what the technology is used for. airports, nuclear plants and other high-security facilities to avoid the problem of negligence on the part of security guards. Other uses include satellite tracking of an inpiduals energy movement to the storage data such as medical records.
So its good news for those who are afraid of being kidnapped, requiring paramedical services or suffering from serious allergies. Besides, with chips which can be implanted into animals being made, owners can find the lost pets with ease.
Have you lost your ID card? No, its still in your body.
高二会考作文范文英语 第二十三篇
I like teamwork because I can learn from , I was very shy and did not know how to get along with other students,so everytime when the teacher gave us the task and asked us to finish in the teamwork,I was very my classmates helped me,they gave me a lot opinion and they respected me,making me the indispensable I became brave and gave my opinion,we were in a group, every opinion meant so much.
我喜欢团队合作,因为我可以向他人学习。曾经,我很害羞,不知道如何与其他同学相处所以每次当老师给我们的任务,要求我们完成团队合作时,我非常害怕。我非常害怕。然后我的同学帮助了我,他们给了我很多意见,他们尊重我,让我成为不可缺少的人。然后我变得勇敢，给出自己的意见我们在一个团队,每个意见都很重要。
During these days,I was so excited about the experiment,we shared our idea and talked happily.
在这些日子里,我对实验感到很兴奋,我们分享彼此的想法，愉快地交流。
It was such a happy moment, I liked cooperation.
那真是一个快乐的时刻,我喜欢合作。
高二会考作文范文英语 第二十四篇
1)starve作不及物动词，表示“饿死，挨饿”。starve for=be starve of/for，表示“渴望获得，迫切得到”。
2)plenty 作不可数名词，只用于肯定句中，表示“充足，大量，富裕”，可做主语，宾语或表语。 做主语时，谓语动词随着plenty所指的单复数形式作相应的变化。 plenty也可作副词，表示“充分地，十足地，好多”。 in plenty表示“大量的，丰富，充裕”可作表语，定语，状语。
3)satisfy 作及物动词，表示“满意，使满足”，直接跟宾语，若接that从句时，意思是“使相信”，从句前有间接宾语。 satisfy?with以??满足 be satisfied with对??满足 satisfy?for向??偿还 be satisfied to do sth满足于做某事
4)harm 作名词，意为“损害”，不与不定冠词连用，常与do，come，mean等动词搭配。 do more harm than good弊大于利 There’s no harm in(sb’s)doing sth=It does no harm for sb to do sth做某事无害处 作及物动词，表示“损害，伤害”。
5)trick:play a trick on sb=play sb a trick开某人的玩笑，诈骗某人 do/turn the trick达到(预期的)目的，获得成功。 have a/the trick of doing sth(有)做……的习惯/癖好。 be up to tricks，be at one’s tricks玩鬼把戏，闹恶作剧。trick可以做动词，trick sb into doing骗某人去做某事 trick sb out of?骗取某人
6)memory是名词，表示“记忆”时，接for而不接of。 复数形式memories可表示往事。 in memory of纪念，一般表示对死者的纪念。 lose one’s memory“失去记忆”，可能永远也想不起来;而slip sb’s memory指一般想不起来，可能不知道什么时候又想起。
7)admire作及物动词，只能接名词或者代词作宾语，不能接宾语从句。admire to do高兴做 admire sb for sth在某方面钦佩某人 admire at对??感到羡慕，对??感到惊讶
8)look forward to盼望，期待 push one’s way forward挤着向前走 come forward走出来 put forward提出 backward and forward来回。
9)take place 表示“发生”有计划的，有目的的，有准备的发生，是不及物动词，无宾语，不能用于被动语态。区别take place，happen，break out：take place有计划的发生，多指运动，变化，进步，会议，婚礼等;happen偶然发生或者意外事件的发生;break out表示“突然发生，爆发”，强调出人意料，多指地震，火灾，火山，战争，疾病，瘟疫等的突然发生。 take one’s place表示“代替某人，执政，上台”。 take the place of表示“取代，代替”。
10)Apologize：apologize to sb for doing sth因为做了某事向某人道歉 make an apology to sb for doing sth道歉。
11)set off：“出发，起程”，还可以表示“使爆炸，激发”。有关set的短语：
set up建立，树立，创立;set forth出发，起程，公布;set out开始，着手，出发;set about
着手，试图，开始;set fire to点火;set to doing sth开始做某事;set…aside把……放在一边;set sth down记下来;set …free将……释放
12)as though ：表示“好像，似乎”，引导的从句谓语动词多用于虚拟语气。如果as though
从句中所叙述的情况是事实或有可能发生，也可用于陈述语气。其后面除了跟句子外，还可以跟名词，动词不定式，形容词(短语)，介词短语或分词。还可以表示感叹语气，来对某项建议、假设或推测表示不赞成，惊讶，不满和厌恶等。
高二英语会考知识点总结
高二会考作文范文英语 第二十五篇
生易，死却难，因为有千千万万个不能死的原因；人，欲做人易，欲站直了做人，却难……
做人，分为两种：一种是做虚伪的人，另一种则是做一个“坦荡荡”的人。两者的区别虽然很大，但如果只从表面上来看的话，是无法分辨的，于是便要我们深入了解。要想深入了解人，着实不易，更何况人心叵测，谁也不能读懂人的内心。
所以，做人，是做一个虚伪之人，还是一个坦荡的人，全凭自己的意识决定，只有通过自己的言行举止，才能让别人知晓自己。古今中外，多少道貌岸然的人，想要将自己的内心的阴暗掩盖，却还是被自己的言行所“出卖”，曝光于世人眼前。正如三国争霸中野心勃勃的曹操，不论自己曾经杀过多少敌将，打胜多少战役，他依然是那个曹操，表面上表现出对国家君主的忠心不二，内心却依旧想着王位，只是他明白，兵权再大，也抵不过民众，这种名不正、言不顺的蠢事怎会去做，便偃旗息鼓，暗流涌动。
有一种人，选择了做正直坦荡的人，他要站直了做人，做一个成功的人，然而又有多少人能在纷纷扰扰的浊世中，把握人格的底线，站直了做人呢？
楚大夫沉吟江畔，至死不悔；陶渊明封印辞官，饮酒采菊；朱自清拒绝“美粉”，毅然决然……
纵使受尽排挤，颠沛流离，屈原仍不移高尚之志，这是他的坚定；纵然生活清苦，粗布，陶渊明也不为五斗米折腰，这是他的志气；纵然忍饥挨饿，贫病交加，朱自清也不吃美国的救济面，这是他的气节。在他们的一番坚守中，迁客人写就了千古文章，仁人志士成就了万载英名，他们的背影早已模糊，但在后人的脑海里，总是挺直了脊梁的顶天形象。
历还有许多人，他们为了不同的目的，不顾自己已严重弯曲甚至畸形的脊柱。
人，欲做人易，欲站直了做人，却难……
高二会考作文范文英语 第二十六篇
Since I go to high school, I have many annoyances. On the one hand, I am under great pressure on my study, I need to take the exams every month, once I am falling behind other students, I will feel that I am not doing well. I always want to be the best, but things can\'t go on my way. On the other hand, I don\'t want to talk to my parents, if they ask me the questions, I will answer them with few words. I think they won\'t understand me, so I am not willing to communicate with my parents. I know I am in the adolescence, my body grows fast, changes happen on me, my emotion is unstable. So I need to learn to adjust myself and get used to these changes. I need to open my heart and have less pressure.
高二会考作文范文英语 第二十七篇
We all hope to be popular with our classmates and teachers. To enjoy popularity, we are supposed to regard the class as our big family and even offer to sacrifice our personal interests whenever necessary. While taking an active part in all our class activities, we should work responsibly to build up a good reputation as a team.
To be students with high popularity, we are to show respect, concernBeing a Popular Student成为班级中受欢迎的人and sympathy for others. As a result, we never hesitate to lend a hand to those in need.
To be a popular student, we ought to be strict with ourselves in everything we do at school and make every effort to achieve all-round development, being good not only at our lessons but also at Being a Popular Student成为班级中受欢迎的人sports, music, painting, social services and so on. In time of success we remain modest, while in time of difficulty we keep strong-minded.
All in all, popularity among classmates and teachers comes naturally to those who keep improving their personal qualities.
高二会考作文范文英语 第二十八篇
What impresses me most in Beijing is the Great Wall which is one of the greatest projects in the world. Its not only the cultural heritage, but also a symbol of China. Its glorious. I think. It looks like a big dragon running across the mountainous area. It starts Shanhaiguan in the east to Jiayuguan in the west. Its so long that nobody can walkfromthe beginning to theend.
在北京给我印象最深的是长城，是世界上最大的项目之一。它不仅是文化遗产，也是中国的象征。我觉得它很辉煌。它就像一条巨龙穿越山区。从东面的山海关开始一直延伸到西边的嘉峪关。太长了以至于没有人能从走到尾。
It was firstly built in Qin Dynasty and prolonged in Ming and Qing dynasties. It was used to protect the enemiesfrominvading in the past, but now it has become the place of interest which attracts so many tourists both at home and abroad.
它始建于秦朝，一直延期到明清时期。在过去它是用来防止敌人的入侵，但现在它已成为名胜古迹，吸引了很多国内外游客。
When I was standing on the top of the Great Wall, I felt as if I were in ancient days. I could see many laborers working very hard. How could they finish this extremely difficult task by hand?
高二会考作文范文英语 第二十九篇
Today, as the life standard has improved, people have more money to chase amusement, travel is their first choice. So there are a lot of people on the journey during the public vacat
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